
5 år med IPv6
På Helsingborgs Dagblad





Varför startade vi med 
IPv6?

• Vi insåg att IPv6 är framtiden
• IPv4-adresserna kommer att ta slut etc etc

• Vi ville vara förberedda I tid
• Eftersom ingen verkar bry sig kommer det så småningom att 

bli panik. Var får man hjälp då? 



Från beslut till drift
• Vi bestämde oss i december 2004
• Installation och tester under våren och 

sommaren 2005
• Drift under hösten 2005
• IPv6 I brandväggarna tidigt under 2009
• Intern provdrift under 2009
• Ombyggnad av det interna nätet under 

2009 och 2010



Nuläget

• 13,3% av besökarna på hd.se kör IPv6
• 0,17% väljer IPv6 framför IPv4

• Det interna nätverket i hela koncernen är 
förberett för IPv6

• IT-avdelningen kör IPv6



Vad återstår?

• IPv6 på interna servrar. Framför allt DNS.

• “Riktig” IPv6 från Internetleverantör

• Rulla ut IPv6 till hela koncernen

• Få externa partners att köra IPv6
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